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Tønsberg fallskjermklubb, protokoll 
 
   
Styremøte: #06 2021 

Disse var til stede:   

Rune Aune RA Innkalt: 20.12.21  19:00 – 21:00 
Elias B. Syslak ES 
Linda A. Rasmussen LR 

Kristina Aarvold KAA Sted: Digitalt Teams 
Mathias V. Olsen MO    

Innkalt:      
Daglig leder Audun Wik (DL) DL    
Vara    
Andre   
Frafall      
Referent DL    
     

Agenda 
s 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 
1.1 Valg av referent   RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll 01  RA 

1.3 Dato årsmøte   DL 
1.4 Prioriteringer klubbhus   DL 

1.5 Camp for deltakere VM modellfly   DL 

1.6 Kioskdrift   DL 
1.7 Salg gammelt elev- og tandemutstyr   RA 

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

2.1 Økonomi   RA 

2.2 DL orienterer   DL 

 

Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

3.1 Covid   DL 

3.2 Budsjett 2022   DL 

3.3 Innfasing ny DL   DL 

3.4     

 

Sak 4: Eventuelt Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 
4.1 Åpent    

 

Sak 5: Til oppfølging Dato Status Ansv. 
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1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  
DL valgt 
 
1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling og protokoll #05/2021 godkjent 
 
1.3. Dato årsmøte 
 
Vedtak: 
Årsmøte torsdag 17. mars, kl 18.00. Covidsituasjonen avgjør om det blir digitalt (Teams) eller i 
store møterom JLS. 

 
1.4. Prioriteringer klubbhus 
Styringsgruppa Klubbhus (Tor Heggernes Bjørnsund, Rune Aune, Audun Wik) har jobbet videre 

med planlegging av klubbhus. Endelig romplan utarbeidet i samarbeid med Tor og RA.  

Budsjettet er videreutviklet. Kan hende rammen som årsmøtet bevilget blir for knapp. Inntil vi 

har bedre oversikt over påløpt, behov, kostnader og eventuelle sponsorater (billige materialer), 

ønsker DL en prioritering  av de ulike deloppgavene, slik at vi er sikre på at vi har et operativt 

klubbhus ved sesongstart innenfor budsjettrammene. Noen oppgaver settes foreløpig på vent. 

Deloppgavene som foreslås å sette på vent er 

• 09 Nytt tak 

• 10 Peis 

• 14 Uteområder 

• 15 Riggerverksted 

• 18 Utvendig kledning 

 

Eventuelle tippemidler vil økonomisk kunne bidra til og raskere gjennomføre 

deloppgavene som er satt på vent.  

 

Vedtak: 

Deloppgavene 09, 10, 14, 15, 18 settes på vent til vi vet vi har budsjettdekning.  

 
1.5. Camp for deltakere VM modellfly 
VM modellfly går 24-31. juli. Plassen stenges fra 20. juli. Vi er forespurt om å rigge og drive 
camp for inntil 200 deltakere (campingvogner/bobiler). Potensiell inntekt (etter kostnader) 100-
150k. Krever forberedelser med strøm og sanitær, samt personell til renhold og div underveis. 
 
Vedtak: 
TøFSK tar ansvaret for gjennomføring av camp for deltakere VM modellfly 20-31.07.2022 
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1.6. Kioskdrift 
Nytt klubbhus og ny kafeteria krever ny organisering. Det ble diskutert pros/cons vedrørende 
drift i egen regi vs. å sette drifte bort til ekstern aktør. 

 
Vedtak 
Klubben tar ansvaret for kafeteriadrift, også økonomisk. DL iverksetter nødvendige tiltak. 
 
1.7. Salg gammelt elev- og tandem-utstyr 
Etter sesong er det tatt BK på klubbeid utstyr, 15 elev- og 5 tandemrigger. Nødvendige 
reparasjoner utføres før medio januar (SD verksted).  

 
Vedtak 
DL skal prøve å finne noen av våre medlemmer som kan forestå salget.  

 
 

2. Orienteringssaker 
2.1. Økonomi 
Regnskapene er foreløpig ikke klare, og det er flere uavklarte poster 
 
2.2. DL orienterer 

2.2.1. Aktivitet 2021 
 

 2 019 2 020 2 021 

Totale sloter 16 050 17 706 19 439* 

Tandem 985 129 775 

AFF elevhopp 1 352 1 733 1 997 

Staff jumps (video, instruktør) 2 885 1 421 2 982 

Sport jumps 10 864 14 429 13 688* 

    
*inkl 1763 sloter NM 

 
Aktivitetstall 2021: Tandem og AFF opp, sportshopp litt ned. Tar vi med NM har vi all time 
high antall sloter 
 
2.2.2. Stab 2022 

• Klubben leter etter personell med coronapass, for å minimere risiko for driftsstans 
under sesong. 

• Noen av rollene neste år er besatt, andre ikke 

• DL: KVL og AW er i gang med overføring ansvar/arbeidsoppgaver. KVL tiltrer 
01.02.2022 men vil gå i noe redusert stilling fram til 1. juni.  

• Camila Pisciotta har takket ja til å organisere pakkematta 
 

2.2.3. Innkjøp bruktrigger 
Klubben har kjøpt 4 bruktrigger med 170-190 hovedskjermer, som skal erstatte 
utleieriggene vi tidligere har leid inn fra SkyDesign og SkyVoss. 
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2.2.4. Flysjef / JMP 

• Flysjef Lars Geir Dyrdal er nyoperert (skuldra) og noe redusert kapasitet 
operasjonelt. Det jobbes med pilotmøte, ny SOP, møte med ATC og bemanning JMP 
2022 

• Vi har tilbud fra Hoppfly på timepriser for 2022. Klubben må forvente en økning. 
RA/DL jobber videre med avtale for 2022 

• NTNU FSK ønsker JMP til Oppdal når VM modellfly arrangeres på Jarlsberg, 20-31 juli 
(Jarlsberg stengt). Prosess på detaljer i gang med NTNU FSK 
 

2.2.5. NM innendørs 11-12 februar, TøFSK + MAC 
TøFSK arrangerer NM innendørs på MAC, 11-12 februar. Arrkom er fra TøFSK Anna Fasting, 
Ingvild Bang og Audun Wik. Planlegging går bra (med Anna som drivkraft).  
 
2.2.6. Momskompensasjon 
Vi har fått tildelt i hht. innlevert søknad 
 
2.2.7. Terminlista 2020 
Under arbeid. TrackAttac, Idrettsuka, WS-camper og Kurs på plass. 
 
2.2.8. Covid søknad 2022 
Vi har fått tildelt i hht. innlevert søknad 
 
2.2.9. Tandemrigger 
4 stk MicroSigma seletøy m PD reserve bestilt fra Aerodyne. Vi fikk 2 (nye) demo 
hovedskjermer fra Icarus world, Spania til testing (Knut Lien, Harald Kvande, Odd Pedersen). 
Vi kjøpte etter testen i november de 2 demoskjermene, Icarus TX2 330, og har bestilt 
ytterligere 2 stk med levering i mars.  

 
3. Diskusjonssaker 

3.1. Covid 
Covidsituasjonen er veldig uforutsigbar. Klubben opprettholder foreløpig vedtak om å kun leie 
inn stab med coronapass. 
 
3.2. Budsjett 2022 
Budsjettprosess med DL/RA/KVL/PMV skal ferdigstilles før neste styremøte 8. februar. 
 
3.3. Innfasing påtroppende DL 
KVL tiltrer som DL fra 01.02.2022 i 90% stilling. RA orienterte om avtale.  
 
Plan styremøter 2022 

 
• 8 februar 19 

• 31 mars kl 19 

• 28 april 19 

• 16 juni kl 19 
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4. Eventuelt 
4.1. jngen saker 

 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.30 
 
Neste ordinære styremøte:  08.02.2022 kl 19, Teams 

 


